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Dziś wieczorem w Forte dei Marmi dojdzie do spotkania Adriano

Gallianiego z Walterem Sabatinim. Ma to być decydująca rozmowa, jeśli

chodzi o przenosiny Alessio Romagnolego do Milanu. W miejscowości

przebywa jednak również Enrico Preziosi, który udzielił ciekawego

wywiadu dla Sky Sport. 

 

Prezydent Genoi powiedział otwarcie o ewentualnym zainteresowaniu napastnikami

Romy:

- Powiedziałem mu, że jeśli tu przyjedzie, spotkamy się i porozmawiamy, dalej z

rozmów może się coś narodzić. Roma ma dobrych piłkarzy, z których nie korzysta,

potrzebują ich sprzedać i myślę, że jeśli kogoś nie sprzedadzą, może pozostać

nadmiar, a dla nas jest to okazja. Mówię o ataku.

 

Przypomnijmy, że zespół Genoi sprzedał wcześniej do Romy Iago Falque. Drużynę

opuścił też Niang, który wrócił po wypożyczeniu do Milanu. Pozyskano z kolei

Pandeva.
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